
Epidemiudvalget

Til: Social- og ældreministeren
Finansministeren

Dato: 7. april 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Samrådsspørgsmål Y
Hvad kan ministrene oplyse om de 3,6 mia. kr., der er afsat til dækning af covid-relatere-
de udgifter for bl.a. bosteder og plejehjem, og hvordan de er fordelt mellem private og
kommunale aktører?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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